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Pan Marek Wojtkowski
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Zwracam sig z pro$b4 o przy$pieszenie dzialari majqcych na celu budowg kanalizacji na terenie
osiedla Rybnica we Woclawku. Mieszkaricy wielokrotnre zglaszali mi problemy zvi4zane
z prawidlowym funkcjonowaniem oczyszczali prz.vdomowych rv tym szamb. Wysoki poziom wod
gruntowych powoduje,2e podczas opad6rv deszczu tworz4 sig rozlewiska, ktore utrudniaj4
m reszkancom przemieszcianie sie.
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